
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 7 Engparken 21.- 9. 23. 

 

Afbud : Pia og Morten 

Orientering fra formanden 

Anders og Gitte tager til inviteret møde i administrationen, i forhold til de 

problemstillinger , som vi tidligere har vendt med Allan og Claus. 

Når der fremadrettet skal bruges, bus, tivoli, underholdning m.m, skal man bede om 

et skriftligt tilbud. 

Konstituering 

Velkommen til Morten som er ny i bestyrelsen, men som desværre måtte melde 

afbud til mødet. 

Formand – Anders 

Næstformand -Gitte 

Kasserer- Helle 

Henny/ Ann 

Repræsentantskab- Morten Randrup bliver suppleant for afd. 7, i tilfælde af andet 

bestyrelsesmedlem er forhindret. 

Organisationsbestyrelsen 

Ikke så meget nyt da OG har været optaget af afdelingsmøder 

4.kreds holder møde for kredsdeligerede den 25. Oktober 

Kassereren 

Der er kun brugt penge til beboerkaffe, siden sidste møde 

Tysklandsturen 2. november 

Der sælges billetter til Tysklandsturen den 3. oktober fra 12-14 ( Helle og Henrik)  og 

den 5. oktober fra 16- 18 ( Svend Aage og Ann ) 

Pris er igen i år 200.kr for beboere i afd. 7 og 400. kr for ”gæster” 



Dorthe Hansen, tidligere bestyrelsesmedlem, vil gerne på venteliste til turen og være 

behjælpelig med at afvikle aktiviteter på busturen til Tyskland. 

Ann og Svend Aage tager ansvar for opslag til opgangene. 

Ann informerer ligeledes i gruppen” Engparken i Nørresundby”, på Facebook, da vi 

har gode erfaringer med at folk læser/ ser disse. 

 Afrunding af sommerfest. 

Eddie takker for påskønnelsen af sin hjælp til sommerfesten 

Helle er begyndt at købe engangsservice til kommende arrangementer. 

 

Evt. 

1. Hvis selskabslokalet er ledigt den 25. november, flyttes juletræstændingen 

dertil. 

Anders undersøger dette. 

2.  Vi undrer os over adressaten på nyhedsbrevene, og  leje af lokaler ( f.eks står 

der på nyheds brev, KÆRE  XXX), bestyrelsen har talt med Allan og Claus om 

denne problemstilling. 

 

3. NORDLYS, er åbenbart i gang med at sætte endnu en boks op i lejlighederne, 

dette har forvirret mange. 

En gammel dame på 92 var meget urolig over om det nu var nogen hun kunne stole 

på dem der havde lagt sedlen i postkassen og om det nu betød hun også skulle have 

internet. 

Ikke engang ejendomsmesteren var informeret om hvad NORDLYS havde gang i, da 

et bestyrelsesmedlem ville aflevere en nøgle, så NORDLYS kunne komme ind i 

lejligheden. 

Det kunne være ønskværdigt at der kom en officiel skrivelse fra kontoret, så folk kan 

føle sig trygge ved hvem de lukker ind i lejligheden. 

 



4. Er det rigtig forstået at udbedringer af fejl og mangler på renoveringen , 

Viktoriagade og Fredensvej er ” sat på pause”? 

 

5. Punkt til kommende møde: Infoseddel til beboerne om klubaktiviteter i afd. 7. 

 

Næste møde 26. oktober kl. 18.00     Referent Henny 

 

 

 


